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1. Opening en mededelingen
Als onderdeel van de P&C-cyclus vinden periodiek ‘brede po’s’ plaats tussen de

budgethouders on IEE In de brede po’s kan worden gesproken over

aandachtspunten t.a.v. de uitvoering van voornemens en risico’s uit de

(kolombrede) jaarplannen, budgettaire actualiteiten en andere onderwerpen die

ter tafel komen. Gegeven de bijzondere situatie van dit moment zullen de brede

po’s deze ronde vooral in het teken staan van de impact van corona op de

voornemens en risico’s uit de kolemjaarplannen.

2. Uitvoering voornemens

FEZ licht op basis van de oorspronkelijke jaarplannen een aantal onderwerpen uit

die als gevolg van corona mogelijk in een ander daglicht zijn komen te staan.

Verpleeghuiszorg: van capaciteitskrapte naar leegstand

Begin dit jaar waren de wachtlijsten als gevolg van een gebrek aan capaciteit in de

verpleeghuiszorg een beleidsprioriteit. Door de grote impact van corona is er nu

sprake van leegstand in de verpleeghuizen. Tegelijkertijd lopen de wachtlijsten op.

Hoe doorbreken we deze tendens en wat betekent dit voor de implementatie van

het kwaliteitskader?

pDGLZ geeft aan dat de bezoekregeling weer wordt opgebouwd, waardoor de

drempel tot opname wordt verminderd. Ook heeft het project over de wachtlijsten
inmiddels geleid tat een betere rubricering en een beter beeld waar actieve

bemiddeling van zorgkantoren gewenst is. Zij gaan hier nu mee aan de slag en

NZa richt ook het toezicht hier op in. Vanwege de voorliggendheid van het

kwaliteitsbudget op de NZa-beleidsregel corona is niet het beeld dat er

onderuitputting wordt verwacht op de kwaliteitsmiddelen.
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Dak- en thuislozen

Deze voorjaarsbesluitvorming is 5.1.2b beschikbaar gesteld voor de Financieel-Economische

Zaken
.
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aanpak van dak- en thuislozen. Door corona kunnen zich risico’s voordoen dat
Belaisiaetaing oh auvies

gemeenten niet de ruimte vinden om de benodigde inspanningen te leveren en/of
om de middelen voor andere doeleinden in te zetten, waardoor doelstellingen niet

Batam

worden gerealiseerd. Welke maatregelen worden genomen om dit te beperken? 24 juni 2020

pDGLZ benadrukt dat de middelen voornamelijk zijn bedoeld om de omslag te

maken van opvang naar wonen. Het gaat dus niet zo zeer om de uitbreiding van

de capaciteit van de opvang. Daar zijn als gevolg van corona separate

maatregelen voorgenomen. Voor het doel van opvang naar wonen is binnen de

beperkingen van het financiéle instrument (decentralisatie-uitkering) een

governance is ingericht. Gemeenten hebben vooraf concrete doelen opgegeven

t.a.v. hoeveel mensen zij willen begeleiden van opvang naar wonen. De voortgang
hiervan wordt door VWS gemonitord. De staatssecretaris bespreekt regelmatig de

voortgang met gemeenten.

CAK bij invoering abonnementstarief

Het CAK was begin dit jaar niet in staat om de implementatie van het

abonnementstarief te ondersteunen. Wat is de huidige stand van zaken en hoe

zouden wij dergelijke praktijken in de toekomst kunnen voorkomen?

pDGLZ geeft aan dat CAK er nog steeds niet in is geslaagd de vereenvoudiging
van de eigen bijdragen via de ICT te ondersteunen. CAK heeft inmiddels aan de

minister toegezegd op uiterlijk 1 oktober de ICT op orde te hebben. Er zullen dus

alsnog stapelfacturen ontstaan, al zijn deze als gevolg van de hoogte van het

abonnementstarief uiteindelijk nog beperkt. Uit de vooraf aangevraagde

uitvoeringstoets bleek niet dat er iets mis zou gaan. Een uitvoeringstoets lijkt
daarmee onvoldoende om een goede implementatie te kunnen garanderen. pDGLZ
stelt voor om een second opinion binnen VWS mogelijk te maken, zodat er meer

checks en balances ontstaan.

SET

De SET-Covid 19 was binnen een zeer kort tijdsbestek overtekend. Kunnen we

hier nog lessen uit trekken voor de tweede impuls en/of andere

subsidieregelingen?

pDGLZ geeft aan dat eHealth, beeldbellen en andere vormen van digitale

ondersteuning een vlucht hebben genomen tijdens corona. Er is een onderzoek

gestart naar welke vernieuwingen niet enkel tijdelijk maar ook structureel gewenst

zijn om te komen tot een meer doelmatige zorgverlening. Hierbij kunnen cok de

met SET gefinancierde initiatieven worden betrokken.

3. Risico’s tijdens corona

Medewerkers worstelen allemaal op hun eigen manier met het thuiswerken. De

een moet werken combineren met de zorg voor een gezin, de woont juist alleen

en kan te maken krijgen met eenzaamheid. Naast de gevolgen van thuiswerken, is

er sprake van een piekbelasting tijdens de coronacrisis. Zeker de combinatie van

thuiswerken en piekbelasting kan fysieke of psychische klachten met zich

meebrengen. pDGLZ en dFEZ constateren dat het ziekteverzuim niet is opgelopen

tijdens corona.
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4. Monitor bestedingsplannen (zie bijlage I)

pDGLZ geeft aan dat directies recentelijk de balans hebben opgemaakt wat betreft Financieel-Economische

de voortgang van beleidsprioriteiten. Ondanks corona is op de meeste dossiers de
Eoken

geplande voortgang geboekt. Er zijn nog geen concrete dossiers waar

onderuitputting wordt verwacht. Bij Valys zijn aparte afspraken gemaakt over
Batam

omzetgarantie na het stil leggen van het vervoer. 24 juni 2020

pDGLZ complimenteert FEZ voor de constructieve houding om te komen tot

oplossingen. Wel wordt gevraagd om directies eerder te betrekken bij bepaalde
besluiten die FEZ neemt. Als voorbeeld wordt genoemd het niet uitkeren van de

ova-ruimte. Gevraagd wordt of de mogelijkheid bestaat dat FEZ deze middelen

alsnog uitkeert. dFEZ geeft aan dat indien dit in de toekomst tot problemen leidt

directies zich met onderbouwing hiervan kunnen melden bij een volgende ronde.

5. Wvttk
- De afgelopen periode is er veel gedoe geweest met Financién over het bij

gemeenten krijgen van beschikbare middelen. pDGLZ vraagt FEZ hoe dit

in de toekomst soepeler kan lopen. dFEZ herkent het signaal en stelt voor

om hierin samen met andere departementen op te trekken aan de hand

van casuistiek. Er wordt afgesproken dat DMO casuistiek verzamelt.

- FEZ wordt vanwege het hiervoor genoemde punt uitgenodigd voor een

gesprek over financiering van specialistische beschermd wonen

instellingen die een centrale functie invullen.

- De GMI-raming uit p-direkt geeft onjuiste informatie, wanneer wordt dit

opgelost?
In de prognose van mei 2020 is ten onrechte ook de, in mei 2020

uitgekeerde (= realisatie), vakantie-uitkering van 2019 opgenomen.

Hierdoor komt deze post nu dubbel voor in de prognosecijfers over 2020.

P-Direkt had de vakantie-uitkering voor dit jaar (en verder)

geprognotiseerd terwijl deze voor dit jaar natuurlijk in het IKB budget zit.

Hierdoor vallen de prognoses te hoog uit. Deze fout is inmiddels hersteld.

Wanneer een nieuwe run wordt gedraaid, zullen de juiste cijfers worden

vermeld.

- De ADR heeft een tijd geleden gemeld, dat zij zich terugtrekken uit

bepaalde processen. Is hier al een overzicht van? Tevens zitten wij met

smart te wachten op de evaluatie van de controles 2019, het draaiboek

2020 en de controleprotocollen.
Met de ADR is afgesproken dat zij, tot de evaluatie over de

werkzaamheden betreffende 2019 is afgerond, nog niet aan de slag gaan
met daadwerkelijke controleactiviteiten over 2020. Wel kunnen zij
voorbereidende werkzaamheden uitvoeren, zoals het opvragen van

informatie e.d. om een beeld te krijgen bij de op te stellen

controleaanpak. Momenteel is de ADR namelijk nog bezig om hun planning
vorm te geven. Teneinde een zo goed mogelijk beeld te krijgen van de

financiéle stromen in deze hectische tijden heeft de ADR in dat kader bij
de eerste lijn informatie opgevraagd. Dit kan mogelijk worden ervaren

alsof de ADR al gestart is met de controle. Echter, dit zijn werkzaamheden

die nog horen bij de planningsfase (voorbereidende fase) van hun

wettelijke controletaak over 2020.
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